

Title (en)

PROCESS FOR TRANSPORTING AND STORING RADIOACTIVE MATERIALS.

Title (de)

VERFAHREN ZUM TRANSPORT UND ZUR LAGERUNG VON RADIOAKTIVEN MATERIALIEN.

Title (fr)

PROCEDE POUR LE TRANSPORT ET LE STOCKAGE DE MATIERES RADIOACTIVES.

Publication

EP 0028222 A1 19810513 (DE)

Application

EP 80900762 A 19801117

Priority

CH 428179 A 19790507

Abstract (en)

[origin: WO8002469A1] Process for transporting and storing radioactive materials, particularly fuel elements of reactors. The radioactive materials are sealingly enclosed in a container (7) resistant to chemical attacks. This container is then placed on a mechanical carrier (17), protected against thermal and radiation effects. The container is forwarded to a storage station, removed from the carrier and introduced into a concrete silo (12). Thereby, the intermediary storage of fuel elements in expensive transport containers is avoided.

Abstract (fr)

Le procede a pour objet le transport et le stockage de matieres radioactives, en particulier d'elements de combustible de reacteurs. Les matieres radioactives sont enfermees de facon hermetique dans un recipient (7) en matiere resistante aux attaques chimiques. Ce recipient est ensuite place sur un transporteur mecanique (17), protege contre les effets thermiques et les radiations. Le recipient est amene a une station de stockage, retire du transporteur et introduit dans un silo en beton (12). On supprime ainsi l'emmagasinage intermediaire des elements de combustible dans de couteux recipients de transport.

IPC 1-7

G21F 5/00; G21F 7/00

IPC 8 full level

G21C 19/06 (2006.01); **G21C 19/32** (2006.01); **G21F 5/00** (2006.01); **G21F 5/012** (2006.01); **G21F 5/14** (2006.01); **G21F 7/00** (2006.01);
G21F 7/005 (2006.01); **G21F 9/36** (2006.01)

CPC (source: EP)

G21F 5/012 (2013.01); **G21F 5/14** (2013.01); **G21F 7/005** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8002469 A1 19801113; AT E4755 T1 19831015; BR 8008674 A 19810414; CH 637499 A5 19830729; DD 151527 A5 19811021;
DE 3064891 D1 19831027; EP 0028222 A1 19810513; EP 0028222 B1 19830921; FI 801374 A 19801108; HU 182080 B 19831228;
JP S56500584 A 19810430

DOCDB simple family (application)

CH 8000053 W 19800506; AT 80900762 T 19800506; BR 8008674 A 19800506; CH 428179 A 19790507; DD 22093480 A 19800507;
DE 3064891 T 19800506; EP 80900762 A 19801117; FI 801374 A 19800428; HU 110580 A 19800506; JP 50093380 A 19800506